
办理海南食品生产许可证智利使馆双认证

产品名称 办理海南食品生产许可证智利使馆双认证

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 206.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

为什么要办理海南(CHILE)智利使馆双认证**处理使馆加签的各种疑难杂证；10个工作日加签完成，手续
简单！期待您的来电！

  

(CHILE)智利食品生产许可证使馆双认证Chilean Food Production License Embassy Double Certification

可申办大使馆认证的文件：

1、经由贸促会或商检局(法检产品由商检局认证)认证 的通关结汇用的商业文件，如原产地证、商业CI、
价格单、装箱单、检验证(健康证、分析证、无放射证等)、品质证/书、提单、
各类运输证明、屠宰证/书等。

2、不属于上述1的其他文件，如商业合同、协议书、委托
代理证/书、授权书、营业执照、公司章程、银行资本证明以及业
务证明等(须经中国贸促会做成证明书，然后交外交部和驻华 使馆办-理领事认证)。

 

外交部领事司和使领馆认证

对申请单位提交代理的单据文件审核后，对于可以办-理领 事认证的单据（如产地证）和官/方机构、公
证部门出具的文件（例如商检局出具的商检证、动植物检疫局出具的动植物检疫证明等），可按要求直
接送外交部领事司进行认证。对拟办-理的领事认证，属于贸促会认证范围的单据文件，如：INV、提单
、屠宰证、商检公司出具的商检证、保险公司出具保险单等，先由贸促会直接加盖单据证明专用章予以
认证，然后送外交部领事司认证。对于需制作国际商事证明书的，先由总会出具国际商事证明书，再送



外交部领事司。 

 Ministry of Foreign Affairs Department of Consular Affairs and Embassies and Consulates Certification

After reviewing the documents and documents submitted by the agency, the documents that can be certified by the
consulate (such as the certificate of origin) and the documents issued by the official/party agency and the notary
department (such as the commodity inspection certificate issued by the Commodity Inspection Bureau, the Animal
and Plant Quarantine Bureau) The animal and plant quarantine certificate, etc.) can be directly sent to the Consular
Department of the Ministry of Foreign Affairs for certification as required. For the consular certification to be handled,
the documents and documents that fall within the scope of CCPIT certification, such as: INV, bill of lading, slaughter
certificate, commodity inspection certificate issued by the commodity inspection company, insurance policy issued by
the insurance company, etc., the CCPIT directly affixes the special seal for document certification. Be certified and
then sent to the Department of Consular Affairs of the Ministry of Foreign Affairs for certification. For those who need
to make an international commercial certificate, the general association first issues the international commercial
certificate and then sends it to the Department of Consular Affairs of the Ministry of Foreign Affairs. 
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